

Styremøte den 6. september 2021. kl. 18:00 – 19:30

Bleikemyr bydelshus

Til stede: Tore B. L. Erland, Thor Håkon Nordahl, Margareth Skogland og Liv Berg.

Forfall: Frank Marton Pedersen, Øyvind Sæverhagen og Peter Wessel.

Sakliste:

Ark: 1 / 3

Sak 30/21. Slektskafe.

Slektskafe starter opp igjen både i Tysvær og i Haugesund. Foreløpig med inntil 8-10 personer i forhold til smittevernreglene. Satser på at dette blir endret i slutten av måneden eller i oktober.

Styrets oppsummering:

Tore B. L. Erland sender informasjon om Slektskafene til Terje Eik-Nes, slik at det blir lagt inn i kalenderen. Haugesund folkebibliotek oppretter eget FB arrangement for Slektskafèn med Slekt og Data Haugaland som medarrangør, og reklamerer for det på storskjermer. Blir omtrent slik som Tysvær bibliotek gjør det.

Sak 31/21. Brukermøtene.

Oppstart av brukermøter:

- Embla utsetter det inntil videre.
- Legacy starter opp i september.
- Venter på svar fra TMG og DNA.
- Hva med Slektbok?

Styrets oppsummering:

Legacy starter opp igjen i september og informasjon om dette er sendt til Terje Eik-Nes, slik at kalenderen blir oppgradert. Embla og Slektbok utsetter det inntil videre. Har ikke fått noen tilbakemelding angående DNA og TMG er foreløpig inaktiv.

Sak 32/21. Bleikemyr bydelshus.

Søknaden angående leie av Bleikemyr bydelshus er innvilget og vi får disponere lokalene fra kl. 16 på mandagene. Vi starter opp i de vanlige rommene som vi hadde tidligere inntil videre. Vi vil få beskjed når dette endres og vi blant annet skal begynne å bruke biblioteket på bydelshuset. Se vedlagt møteplan og e-post fra Sverre Wathne. Det står kl. 17 i e-posten. Men dette er nå endret til kl. 16.

På grunn av smittevernreglene (retningslinjene) kan vi maks være 100 stykk i storsalen og med 1 meters avstand. 30 stykk i de mindre rommene. Satser på at dette blir endret i slutten av måneden eller i oktober.

Prosjektoranlegg til bibliotek og kafe er foreløpig ikke montert. Men vil komme etter hvert og før vi tar rommene i bruk som møterom.

Sak 33/21. Medlemsmøter.

Medlemsmøtene (åpent møte) vil holdes i storsalen slik som tidligere og vi disponerer salen fra kl. 16. På grunn av dagens smittevernregler kan vi maks være 100 stykk i salen og med 1 meters mellomrom. Satser på at dette blir endret i slutten av måneden eller i oktober.

- Skal vi ha medlemsmøte i September og eventuelt med påmelding? Da uten avisannonse?
- Tenker at det første medlemsmøte kun kan være en sosial kveld for medlemmene og kanskje kjøpe inn kaker og kaffe for å feire at vi starter opp igjen. Kanskje presenterer noen av planene/idene innen Slekt og Data?
- Jeg har begynt å jobbe full tid på Meny i Aksdal og dette tar en god del av min tid, da jeg har fått et eget ansvarsområde der og som krever sitt. Trenger derfor en del avlastning angående medlemsmøtene. Noen må overta handlingen og henting av mat. Styre kan jo dele på å arrangere medlemsmøtene, der man har ansvaret for møte og for å skaffe foredragsholder. Det blir cirka 2 møter på hvert styremedlem i løpet av et år. Tar selv fortsatt ansvaret for



Sak 33/21. Medlemsmøter.

- blant annet annonsene. Har ikke mulighet å komme på møtene før klokken 18 og kan da være med å stille i stand.

Styrets oppsummering:

- Det pleier å være mellom 50 og 70 stykk på medlemsmøtene og kan derfor arrangere møte i september. Men uten annonse. Tore B. L. Erland sender ut informasjon om medlemsmøte på e-post til medlemmene og ber der om tilbakemelding om man ønsker å komme på møte, slik at man får vite omtrent hvor mange som kommer.
- Tore B. L. Erland bestiller mat på Salhusveien bakeri og Øyvind Sæverhagen henter dette på mandag. Han kjøper også inn kaffe.
- Øyvind Sæverhagen og Thor Håkon Nordahl rigger til i storsalen før medlemsmøte. Blir ikke DNA før medlemsmøte.
- Tore B. L. Erland og Frank Marton Pedersen kan komme klokken 18 og være med å gjøre i stand mat og kaffe.
- Det blir ingen foredrag. Hovedsakelig en sosial kveld med litt informasjon om nettsiden, hva som skjer innen Slekt og Data, ny leder og diverse informasjon. Kan også ta opp spørsmål.
- Angående ansvaret for fremtidige medlemsmøter og skaffe foredragsholdere, så fordeles dette på fremtidige styremøter.

Sak 34/21. Byfest.

18. september er det byfest i Haugesund, der lag og foreninger deltar med arrangement og stand. Da hovedsakelig på rådhusplassen og i Vangen. Vi har vanlig Slektskafe på Haugesund bibliotek denne dagen og blir kanskje en del av programmet, der vi informerer og hjelper til angående slektsforskning. Men dette er ikke helt avklart enda fra arrangøren sin side og Slektskafèn vil da eventuelt være mellom klokken 10 og 16. Venter på svar fra dem som arrangerer dette.

Styrets oppsummering:

Har nå fått tilbakemelding fra arrangøren om at Slekt og Data sin stand/Slektskafe på biblioteket er en del av programmet under byfesten. Det blir da Slektskafe mellom klokken 10 og 16. Trenger der noen frivillige, som kan være med å arrangere Slektskafèn og gi litt informasjon om slektsforskning til eventuelt besøkende.

Thor Håkon Nordahl, Margareth Skogland og Liv Berg kan ikke være med og Tore B. L. Erland er på årsmøte i Stavanger denne dagen. Flott om dere kan være med Frank Marton Pedersen, Øyvind Sæverhagen og Peter Wessel, slik at det blir en fin dag på biblioteket og kanskje blir vi flere medlemmer.

Sak 35/21. Slektsforskerdagen.

Slektsforskerdagen lørdag 30. oktober 2021 blir et samarbeid med Tysvær bibliotek og bLest, som er en litaturfest i Tysvær mellom 28. og 31. oktober. Se tidligere tilsendte e-poster. Vi skal ha følgende:

- Slektskafe på biblioteket mellom klokken 10 og 16. (6 timer).
- Foredraget "Begynne med slektsforskning" av Thor Håkon Nordahl i "Bestestova" mellom klokken 13:30 og 14:30. (1 time).
- Foredraget "DNA innen Slektsforskning" av Sigmund Steinsbø i "Bestestova" mellom klokken 15:00 og 16:00. (1 time).
- Tore B. L. Erland jobber videre med dette.



Sak 36/21. Arrangement om slektsforskning.

Forespørsel fra Marius Nyland, bibliotekar Vindafjord bibliotek, angående arrangement innen slektsforskning i november. Se tilsendt e-post. Kanskje holde et foredrag om hvordan man starter opp med slektsforskning? Kan ta kontakt med dem og høre hva de tenker seg. Jeg kan eventuelt ta dette foredraget?

Styrets oppsummering:

Tore B. L. Erland jobber videre med dette og eventuelt holder foredrag der om slektsforskning.

Sak 37/21. Styrets oppsetning.

Styrets oppsetning. Paragraf 9a eller 9b. Egen sak før årsmøte 2021.

Styrets oppsummering:

Styre gikk enstemmig inn for paragraf 9a.

Sak 38/21. Lokalgrupper.

- Helge Søgnebotten ønsker kun å være en medhjelper i en eventuelt ny lokalgruppe i Odda. Han vil ikke være leder eller kontaktperson og heller ikke være med å starte opp gruppen. Men har funnet lokaler hos frivillighetssentralen. Har ikke fått noen som kan ta ansvaret for denne lokalgruppen. Sender ut nye forespørsler på e-post utover høsten.
- Sigmund Lorentsen har sluttet i lokalgruppen i Sunnhordland og har ikke fått noen nye til å ta ansvaret for denne gruppen. Sender ut nye forespørsler på e-post utover høsten.
- Hanna Hop på Karmøy ønsket informasjon om hva som forventes/kreves for å opprette en lokalgruppe. Har sendt henne informasjon. Sender ut nye forespørsler på e-post utover høsten.
- Ingen respons fra Sauda området. Sender ut nye forespørsler på e-post utover høsten.

Styrets oppsummering:

Sender ut nye forespørsler med jevne mellomrom i løpet av høsten og våren.

Sak 39/21. Ledersamling.

Planlagt ledersamling på Quality Airport Hotel Gardermoen lørdag og søndag 23. og 24. oktober. Noen forslag eller ønsker til tema som ønskes å bli tatt opp? Har selv et forslag om at lokallagene får subdomener til sine undersider på nettsiden til Slekt og Data, istedenfor dagens lange nettadresse. Regner med at styre i Slekt og Data sentralt også skal delta på ledersamlingen.

Sak 40/21. Landsmøte.

Planlagt landsmøte på Scandic St. Olavs Plass i Oslo lørdag 2. og søndag 3. april.

Sak 41/21. Tur til Stavanger.

Det var planlagt tur til Stavanger våren 2020 og som er blitt utsatt siden da på grunn av koronaen. Skal vi prøve å få til en tur i høst eller utsette det til våren 2021?

Styrets oppsummering:

Turen utsettes til våren 2021.

Sak 42/21. Eventuelt.

- Lina Bjelland Myrvoll er ny generalsekretær i Slekt og Data. Se egen tilsendt e-post.
- Ut å spise? Sosial sammenkomst for styre og som er blitt utsatt en god stund nå. **Styre gikk inn for å utsette dette til nærmere jul.**
- To nye medlemmer. Begge fra Haugesund.